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Tomko: 
Interpelácia, spomaľovacie prahy na Ulici Štefánika. Ja som to už konzultoval s pánom 
prednostom, ale bolo mi povedané, že musí sa pripraviť na to nový projekt. Projekt kvôli 
jednoduchej oprave spomaľovacích prahov, ja nerozumiem tomu. Nie je to nič zložité, len to 
opraviť, lebo je to porucha tam. Choďte si to premerať, pravá strana od stračej nôžky je o 10 
cm nižšia ako ľavá strana. Takže tie kolesá ani nevychádzajú rovnakým spôsobom na tie 
spomaľovacie prahy, je tam prevýšenie 10 cm. Takže je tam oprava, lebo došlo tam k tomu, 
že tam ten spomaľovací prah na pravej strane sa prepadol. Tak neviem k čomu treba tam 
projekt, treba to opraviť, zrobiť ten nájazd menší a bude svätý pokoj, nebudú tu ľudia nadávať 
na tie spomaľovacie prahy a najmä sa zvýši bezpečnosť aj motocyklistov. Čakám, kedy sa 
tam niektorý z nich vyvráti, vyvalí.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade spomaľovacích prahov bola vaša interpelácia vznesená. Vyjadrenie dopravného 
inšpektorátu zatiaľ telefonické a potom pravdepodobne aj na spoločnom stretnutí je také, že aj 
v súčasnom období tieto spomaľovacie prahy spĺňajú svoj význam a hlavne technické 
podmienky kvôli ktorým sú tam. Samozrejme existuje niekoľko technických riešení na to, aby 
sa upravili možno do vami požadovaného stavu, ale takisto musia spĺňať normy. Čiže ak 
súhlasíte, je to aj návrh riaditeľa dopravného inšpektorátu, aby sa tieto veci prejednali potom 
na spoločnom stretnutí.  
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